
Protokół nr V/2007
z V Sesii Radv Powiatw Łódzkiego Wschodniego, odbvtei w dniw

16 luteEo 2007 r. w Starostwie Fowiatowvmw Łodzi"

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1300 i trwała do godziny 17,o.

Skład Rady Fowiafu - 19 radnych.

Obecnych - 19 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załacznik nr 1 do protokotu.

Lista obecności gości stanowi załaczuik nr 2 do protokofu.

pkt 1 pnrz,ądka abrad - Etwarcie sesii i stwie

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnycĘ kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów Starostwa
Powiatowego w Łodzi, Starostę i Zarząd Powiatu Łódzkiego Wschodniego oraz wsrystkich
przybyłych na piątą Sesję Rady Powiatu Łodzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał
przez Radę Powiafu'

Pkt 2 porządkw obrad -
F ow iatu Ł ó dzkieg o Ws ch o dłsieg o.

Przewodniaząay Rady Ryszard Surowiec przedstawił wniosek dotyczący zmian
do proponowanego porządku obrad:

- wprowadzenia punktu 11 - Podjęcie uchwaty w sprawie zmian budżetu powiatu łódzkiego
wschodniego na rok 2007 w nvią.zku z rea|izacją projektu 

',Matura z Unią Europejską _
edycja IItr".

W wyniku przeprowadzonego głosowania, radni, przy 19 głosach ,łt,, 0 głosach ,,przeci#'
i 0 głosach,,wstrzymuję się'' jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem dw zmian do
porządku posiedzenia.

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek posiedzenia
uwzględniający wprowadzone poprawki, a następnie przystąpiono do głosowania nad jego
przyjęciem.



Porządek posiedzenia Rady Powiatu został przyjęĘ przy 19 głosach ,,Zd,,0 głosach
,,przeci#'i 0 głosach,,wstrzymuję się'' i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quomm.
f. Przyjęcie porządku obrad V Sesji Rady PowiatuŁódzkego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Powiafu Łódzkiego Wschodniego.
4. Sprawozdanie zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytanra.
6. Podjęcie uchwały w sprawie ptzyjęcia programu współpracy powiatu łódzkiego

wschodniego z otgałizacjarni pozatządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
działalność poĄrtku publicznego na 2007 rok.

7. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzatia nauczycieli zatrudnionych w
szkołach i placówkach prowadzonychprzez Powiat Łódz]<I Wschodni na2007r.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowĄ od gmlny Tuszyn na
funkcjonowanie Filii Wydziatu komunikacji i Spraw obywatelskich w Urzędzie Miasta w
Tusz5mie w 2007 r.

9' Podjęcie uchwaĘ w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Tuszyn dla powiafu
łódzkiego wschodniego w 2007 roku na modernizację dróg powiatowych znajdujących się
na terenie gminy Tuszyn.

10. Podjęcie uchwĄ w sprawie uchwalenia budzetu powiatu łódzkiego wschodniego naf007
rok.
a) Przedstawienie projektu uchwĄ w sprawie uchwalenia budietu powiatu łódzkiego

wschodniego na rok2007.
b) omówienie ńoŻotych wniosków do projek|u budzetu powiatu łódzkiego

wschodniego na 2007 r. i stanowiskaZatządu na ich temat.
c) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
d) Przedstawienie opinii Komisji Budzetu i Finansów i opinii innych Komisji StaĘch

Rady Powi afi Łó dzkie go Wschodnie go
e) Przedstawienie stanowiskaZarządu na temat opinii Regionalnej Izby obrachunkowej.
0 Dyskusja
g) Głosowanie.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiafu łódzkiego wschodniego na rok2007
w zwią7ku z rca|izacjąproj ek|u,,Matura z Unią Europej ską _ edycj a III'''

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru nieetatowych Członków Zaruądl Powiafu Łódzkiego
Wschodniego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 7/II/2006 Rady Powiafu Łódzkiego
Wschodniego z dnia 6 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenie składu osobowego Komisji
Statutowo - Regulaminowej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
15. Wolne wnioski i sprawy roine.
16. Zamknięcie obrad V Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Porządek obrad stanowi zalacznik nr 3 do protokołu.

Pkt 3 porządku obrad - Prwiecie protokołu z W Sesii Radv Powiatu
Ł ó dzkieg o Ws ch o dnieg o.



Przewodniczący Rady poinformował radnych, ze protokół trzeciej sesji był do wglądu
w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi zapoznać, w zwią7ku z crym zwrócił się
z zapytaruem' czy są uwagi do protokofu z I sesji?

Poniewaz nie było uwag' przystąpiono do głosowania'

Protokół z tV Sesji Rady Powiatu został przez Radnych pzyjęty prry 19 głosach ,,za,,,
0 głosach ,,ptzeciw,, i 0 głosach 

',wstrzymuję się''.

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdanie z orac Zarzqdu w okresie

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Grzegorza Busiakiewicza o przedstawienie
informacji z pracy Zarządu.

Starosta przedł.oĘt sprawozdani e Z ptac Zatządu w okresie międzysesyjnym.

Informacja zprac Zanąduw okresie międzysesyjnym stanowi załacnknr 4 do protokofu.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytantem do radnych, czy są pytania bądz uwagi
do przedłozonej,,lnformacj i...''?

Pytania kierowane przez Radnych:

Radny Pan Jerzy Kabat Zasugerował', ie Załząd jako organ wykonawczy Rady
Powiatu pierwsze posiedzenie po sesji powinien poświęcać realizacji uchwał Rady
i odniesieniu się do poruszonych waznych problemów bądź wniosków zgłaszanych na
sesji.
Radna Pani Agnieszka Biała poprosiła o przybliŻerue informacji przedstawionej
w Pkt. 2 - z|ecęnie wykonania aktualizacji kosfów inwestorskich dla inwestycji
prowadzonej w Gminie Andrespol - modernizacjaul. Tuszyńskiej.
Radny Pan Klemens Derach zapfiaŁ, odnosząc się do punktu 13 informacji, jaki jest
obecnie stafus plawny drogi nr 15I2E na terenie gminy Rzgów?

odpowiadając na wniosek zgłoszony przez Radnego Pana Kabata Starosta Powiafu
powiedział, że przedstawiona przez niego propozycja zostanie pTzez Zatząd rozwazona.

odpowiedzi rra pytanie zadane ptzęZ Radną Panią Agnieszkę Białą udzielił Naczelnik
Wydziatu Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i ochrony Srodowiska Pan Dariusz Łukowiak.
Zgodnie Z tym, co powiedział Pan Naczelnik' Sprawa doĘcząca zlecenia aktualizacji
kosztorysów ślepych, nakładczych przedmiaru robót jest pewnym przygotowaniem
do realizacji inwestycji. Wykonawcą tego była firma projelctowa' a więc autor projek|u'
Wykonarre zostało to w tym celu, aby jak najszybciej' jeie|i podpisana będzie umowa
z Wojewodą przystąpić do powołania uchwatą Zarządu komisji przetargowej. Dotyczyło
to generalnie zaktualizowania kosztów dla realizacji tej inwestycji.



Głos zabrał Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz, |cróry uzupełniając wypowiedŹ Pana
Naczelnika Łukowiaka powiedział, ze zlecetie wykonania alł:ualizacji kosztów inwestorskich
ma na celu poznanie aktuatnych kosztów i tym samym środków, które musimy mieó
zabezpieczone, aby mozna było przetarg ogłosić. Kosztorys ten jest już wykonany'
Pan Starosta poinformował, Że w dniu dzisiejszym otrzymaliśmy telefon informujący
o przygotowanej juz przez Urząd Wojewódzki umowie zostanie ona odebrana
w poniedziałek.

Naczelnik Wydziafu RGRioŚ powiedział, ze kosń inwestycji wynikający bezpośrednio
z samych kosztorysów wynosi 7 mln zt, zaś zgodnie z zbiorcrym zestawieniem kosztów
zawierającym\\oń rezerwę jest to kwota ponad 8 mln zł.

odpowiadając na pytanie zadane przez Radnego Pana Klemensa Deracha Pan Starosta
powiedział, Że w otrzpnanym na początku projektem budzetu za,warta była informacja, ie ten
odcinek drogi jest własnością powiatu. okazało się, że droga ta nigdy nie została zaliczana
do kategorii drog powiatowych.

Nie zgłoszono dodatkowych pytan do przedstawionej informacji.

Pan Przewodniczący podziękował zaprzedstawienie odpowiędzina zgłoszone Pytania.

Nie zgłoszono dodatkowych pytan do informaĄi zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Powiatu Za przedstawienie informacji
i przeszedł do realizacji kolejnych punt<tów porządku.

Pkt 5 porządku obrad - Interoelacie i zapvtania

Radni zgłosili następuj ące zapytu^lta:

Radny Pan Andrzej opala poinformował., ie wzi$ udziaŁ w zebraniu w sołectwie Gałków
Duży, na którym to zebraniu poruSzony został temat sprzedaży nieruchomości' w której
mieści się Przychodnia Lekarska w Gałkowie Duzym. Wzbudziło to bardzo duże emocje,
w zwią4ku Z czym padła propozycja, aby przed ewentualną sprzedazą przeprowadzić
konsultacj e społeczne.
Dodatkowo Radny Pan Andrzej opala zgłosił propozycję dIa Zarządu Powiatu' aby
rozważył możliwość przekazania nieodpłatrie ptzez Powiat na rzęcz Gminy Koluszki
dwóch przychodni lekarskiclr: w Gałkowie Duzym oraz w Koluszkach przy ul. Korczaka
5' Wykonyr,vane Są tarn zadania, które na7eią do obowiązku gminy' poza Poradnią
Psychologiczno - Pedagogiczną która realizuje zadania powiatu, jednak zdaniem Pana
opali nie byłoby przeszkód, aby przenieśó tąPoradnię w jakieś inne miejsce.
Radny Pan Andrzej opala skierował pytanie do Starosty oraz Wicestarosty Powiatu - jatrr

wygląda sytuacja obu Panów, jeśli chodzi o poprzednio wykonywanąpracę i prowadzoną
działalność?



Radny Pan Jerzy Kabat powiedział' ze sŹtmorząd powiatowy rozpoczs III kadencję
swojego funkcjonowania, od 3 lat Polska jest członkiem Unii Europejskiej. Wiele
samorządów stawia na współpracę zagrałiczną' Radny zapytał w zwią3ku z tym, czy
kontalcfy nawi47ane podczas pierwszej kadencji trwają i są konĘnuowane? Jezeli nie
to czy Zarząd zarrier za takowe kontakty nawtązaó?

Dodatkowych interpelacji oraz zapytail nie zgłoszono' w zwiąrku z cTW przystąpiono
do realizacji kolejnych punktów posiedzenia.

Pkt 6 porządku obrad - Podięcie uchwah w sprawie prwięcia
orogramu wsplihrac|, powiatu łódzkiego wsckodniego

Przewodniczący Rady poprosił Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej Panią Iwonę Walter
Wisiałkowska o przedstawienie projekru uchwały w sprawie przyjęcia programu

współpracy powiatu łódzkiego wschodniego z organizacjarrll pozarządowymi i innymi
podmiotami prowadzącymi działalnośó poĄrtku publicznego na 2007 rok.

Jak powiedziała Pari Naczelnik, stosownie do postanowień art. 5 ust. 3 ustawy z drua 24
kwietnia 2003 roku o działainości pozytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. Nr 96, poz.
873 z późr', zm.) organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego uchwala rocłny
program współpracy z otgar|lzacjami pozarządowymi oraz z podmiotami' o których mowa w
art. 3 ust. 3 cytowanej ustawy. W zwią4ku z povtyżsrym istnieje konięczność uchwalenia
pTzez Radę Powiatu Łódzkiego Wschodniego przedmiotowego proglamu.

Jak powiedziała Parri Naczelnik, Komisja Polityki Społecznej podczas swojego posiedzenia
zgłosiła wniosek, aby punkt 6 postanowień końcowych proponowanego programu współpracy
otrąrrnał brzmienie: ',Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego
może przedstawić. ".''.

Przewodniazący Rady poprosił o przedstawienie opinii kornisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinformował' ze
Komisja przy 5 głosach ,,za,,,1głosie,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się'' pozytyvmie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy powiatu łÓdzkiego
wscirodniego z organizacjami pozarządowyrrri i innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pozytku publicznego na 2007 rok z zasttzeieniem aby punkt 6 postanowień
końcowych otrzyrnałby brzmienie: ,,Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego może przedstawić.' .''



Przewodniczący Rady odczytał' projekt uchwĄ w sprawie przyjęcia proglamu współpracy
powiatu łódzkiego wschodniego z organizacjami pozarządow1'rni i innymi podmiotami
prowadzącyml działalnośó pożytku publiczrego na 2007 rok i zapytał., czy są pytania bądŹ
uwagi do projekru uchwaty?

Poniewaz nie było p}.tań, po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania nad
przyj ęciem zgłoszonej przez Komisj ę Polityki Społecznej poprawki.

Przy 19 głosach ,,za,,, 0 ,,przeci#' i 0 ,,wstrzymuję się'' Zaproponowana ptzez Komisję
poprawka zo stała przyj ęta.

Ptzy 79 głosach ,,za.,, 0 ,,przeci#' i 0 ,,wstrzryrmuję się'' uchwała została podjęta jednogłośnie'

Uchwała stanowi zalacznik nr 5 do protokofu.

Pkt 7 porządku obrad - Podiecie uchwah w sprawie regulaminu

W dalszej kolejności Radni zapoznali się z projeklem uchwały w sprawie regulaminu
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych pTzez
Powiat Łódzkl' Wschodni na2007 r.

Jak powiedziała Pani Naczelnik Walter, regulamin ten zgodnie z art.30 ust. 6a KN został
uzgodniony w dniu 30 stycznia 2007 r. ze z.łtiązkani zawodowymi zlzeszającyms'
nauczycieli, w imieniu których działały następujące osoby:
Prezes Zarządu oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Koluszkach - p. Barbara
Kaniecka, Przewodniczący Komisji Zakładowej Związku Nauczycielstwa Polskiego
p. Izabela Cieślak, Przewodniczący Regionalnej Sekcji oświaty Zięmi Łódzkiej NSZZ
,,So1idarność'' _ p.Jan Lipiński, Przewodniczący Komisji Zakładowej NSZZ,,SolidamośÓ'' -
p. Jarosław Dtugosz.
Ze strony Powiatu protokół został podpisany przez Wicestarostę _ Pana Marka Jarzębskiego'
Skarbnika Powiatu Panią Barbarę Ignatowską oraz Naczetnika V/ydziału Polityki
Społecznej * PaniąIwonę Walter _ Wisiałkowską.

Przewodniczący Rady
uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała poinfornrowała,
ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały"

Przęwodniczący Komisji PoliĘki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinformował,
ze Komisj a j edno gło śnie pozy.t1.vrni e zaopiniowała proj ekt uchwały.

prowadzonvch przez Powiat Łódzki Wschodni na 2007 r.



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwaĘ w sprawie regulaminu wynagradzania
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Łód7k1
Wschodni na2007 t. i zapytał.' czy sąpytaruabądż uwagi do projektu uchwały?

W wyniku głosowania Radni przy 19 głosach ,,Zł, jednogłośnie opowiedzieli się
za podjęciem przedmiotowej uchwĄ.

Uchwała stanowi załacznik nr ó do protokofu.

pkt 8 porzqdku obrad - Podięcie uchwałv w sorawie nrwiecia
oomoclt rzeczowei od sminv Tusnn na funkcionowanie Filii
Wvdziału komunikacii i Spraw ob|,watelskich w Urzędzie Miasta w
Twzvnie w 2007 r.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rueczowej od gminy Tuszyn na funkcjonowanie
Filii Wydziału komunikacji i Spraw obywatelskich w Urzędzie Miasta w Tuszynie w 2007
przedstawiła i omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbar Ignatowska.

Jak powiedziała Pani Skarbnik' przedmiotową uchwałą przyjmuje się pomoc rzeczową
w 2007r. od gminy Tuszyn o wartości 2.600,00 zł polegającą na udostępnieniu pomieszczeń
znajdujących się w siedzibie Urzędu Miasta Tuszyna na potrzeby funkcjonowania Filii
Wydziafu Komunikacji i Spraw Obywatelskich.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwaty.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała poinformowała,
ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwĄ.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej
od gminy Tuszyn na funkcjonowanie Filii Wydziału komunikacji i Spraw obywatelskich
w Urzędzię Miasta w Tuszynie w 2007 i zapytał., czy Są pytania bądz uwagi do projekfu
uchwaty?

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projelrtu uchwały, w związku z czym przystąpiono
do głosowania, w wyniku którego Radni przy 77 głosach ,,Za,, jednogłośnie opowiedzieli się
za podjęciem przedmiotowej uchwały. (2 osoby były nieobecne na Sali podczas głosowania)

Uchwała stanowi załacznknr 7 do protokołu.

Pkt 9 porządku obrad - Podięcie uchwałv w sprawie nrnlięcia



wschodniepo w 2007 roku na modernizacie dróg nowiatowvch
na terenie

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik
uchwały w sprawie prryjęcia pomocy tzeczowej
wschodnięgo w 2007 roku na modernizację dróg
gminy Tuszyn.

o przedstawienie i omówienie projektrr
od gminy Tuszyn dla powiatu łódzkiego
powiatowych znajdującyeh się na terenie

Zgodnte z tym, co powiedziała Pani Skarbnik' przyjmuje się pomoc rzeczowąpolegającą na
modernizacji dróg powiatowych wskazanych w załączrukls Nr 1 do niniejszej uchwały na
łącznąwartośó 415.000,00 zł finansowanązbudzetla gminy Tuszyn w 2007 roku.

Poniewaz Radni nie zgłosili pytan i uwag do przedstawionego projektu uchwały,
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budzetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji dotyczącej zaprezentowanego projektu uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała poinformowała,
ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przystąliono do głosowania, w wyniku klórego w/w uchwałaprzy 17 głosach ,,za,,,0 głosach
,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuję się'' zostałaprzez Radnych przyjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załacznik nr 8 do protokofu.

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 minut przeru\T (godz. 1405).

o godz. 1420 posiedzenie Rady Powiatu zostało wznowione.

Pkt 10 porzqdku obrad - Podiecie uchwałv w sprawie uchwalenia
budżetu powiatu łódzkiego wschodniego na 2006 rok

Głos zabrał Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz, który powiedział, Że Zaruąd Powiatu,
przedstawia projek1 budzetu na 2007 rok, który został przygotowary przez Zarząd Powiafu
poprzedniej kadencji w ustawowym tęnninie i został zgodnie z obowiązującą procedurą
przedłozony do Rady Powiatu. Sporządzony został zgodnie z obowiązującymi wymogami i
przepisami prawa. W toku jego opracowywania równiez zostaty tozpatrzone zŁoione do tego
projektu wnioski i propozycje. Zaruąd obecnej kadencji dokonał ponownej analizy wszystkich
wniosków złoŻonychprzęzjednostki organizacyjne, wydziĄ Starostwa. Zarządprzy analizie
kierował się 4 najwazniejsz1rni priorytetami _ najwazniejszym był.a rea|tzacja zadarua
inwestycyjnego na ui. Tuszyńskiej w Gminie Andrespol i mozliwy brak środków na pokrycie
jej rea|tzacjt. Drugim priory'tetem była koniecznośc zabezpieczenia środków na
funlrcjonowanie jednostek oświatowych, kolejnym _ osiągnięcie standardów unijnych' czyli
dokończenie realizacji inwesĘcji DPS w Wiśniowej Górze'
Na pokrycie biezących wydatkow powiatu Zarząd proponuje zaci1gttąć kredyt w wysokości
2.300'000 zł.



Podczas analizy okazaŁo się, że nie zostały oszacowane środki głównie środki w jednostkach
oświatowo _ opielcuńczych (kwota ponad 500.000 zł).

Zmiarry przedstawione w autopoprawce nie zadawalają wszystkich, jednak doprowadzają
bulżet do zrównowazetia'

Pan Starosta podziękowat za pracę nad projektem budżetu' jaka miała miejsce w Komisjach
Rady Powiatu i poprosił Radnych o przyjęcie przedstawionego projektu budzetu na 2007 rok.

Pkt 10 a porządku obrad Przedstawienie proiektu ttchwałv
w sprawie uchwalenia budżetu powiatu łódzkiepo wsckodniego na
rok 2007.

Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowską odczytała projekt uchwĄ Rady Powiatu
w sprawie uchwalenia budzetu powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 rok.

W dalszej części posiedzenia Pani Skarbnik powiedziała, ie zgodtie z podjętą przez Radę
Powiatu poprzedniej kadencji Uchwałą do końca czerwca 2006 r. na\ęŻŃo obowią.zkowo
uakfualnió wszystkie inne przepisy lokalne, które byĘ wydawane na podstawie poprzednio
obowiązującej Ustawy o Finansach Publicznych. Tak też było w przypadku Uchwały Rady
Powiatu w sprawie trybu i terminów uchwalania budzetu oraz rodzaju i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budzetu. w tejze uchwale
wznaczorly był termin dla Zarządu Powiatu, który stosowną uchwałę podejmuje w terminie
do 10 września roku poprzedzającego rok budzetowy, określając w ruej załoienia przyjęte do
sporządzania projek|u na kolejny rok. Załoźzenia te są niezbędne do tego, aby naczeInicy oraz
kierownicy mogli przystąpió do przygotowywania swoich propozycji do projekru budzetu.
Taktęi miało to miejsce w roku 2006, kiedy to podjęta została stosowna uchwała Zaruądu
Powiatu, mówiąca o zał'ożrctńach do projektu budzętu na rok 2007. Zatoźrcniate oparte były na
załozeruach Rady Ministrów przyjętych jako załoitenia do przygotowywanego projektu
ustawy budzetowej na rok 2007. Załoienta te to m.in.: średnioroczny wskaznik inflacji
w wysokości 1,9; wzrost wynagrodzeń w państwowej sferze budzetowej * 0; wzrost
w1nagrodzeń nauczycieli _ 1,9. Takie tei zał.ożerua przyjęte zostały w uchwale Zarządu
Powiatu.

W dalszej części posiedzenia Skarbnik Powiafu przedstawiła i omówlła poszczególne
załączniki do uchwaŁy budzetowej:

Załącznlk nr 7 - zadaria i zakupy inwestycyj ne,

Zał"ącznlk nr 8 - wydatki budzetu powiatu łódzkiego wschodniego zwtryane
z wieloletnimi prograrnami inwesĘcyj nymi,
Załącznik nr 9 - dotacje udzielane z budżetu powiatu łodzkiego wschodniego
na realizacj ę zadan publicznych w 2007 r.,
Zatącznlk nr 10 _ dotacje udzielane z budŻetu powiatu łodzkiego wschodniego
do szkół niepublicznych,
ZaŁącznlk rrr 11 * dotacje udzielane z budzetu powiafu dla niepubliczrrego Domu
Porrrocy Społecznej,



Załącr'rtlkttt 12 _ dotacje udzielane nazadaria z zakresu pomocy społecznej i polityki
społecznej,
Załącznlk nr 13 _ plan dochodów uzyskanych w ramach pomocy finansowych
przyjętych z gmin,
Załączniknr 14 _ plany przychodów i kosŹów na2007 r' gospodarstw pomocniczych
jednostek budzetowych,
Załącz-rllknr 15 _ Powiatowy Fundusz ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,
Załączntk nr 16 Powiatowy Fundusz Gospodarki Zasobęm Geodezyjnym
i Kartografic?rLym,
Załącańk nr I7 - plan dochodów budzetu państwa nlv..tęarrych z realizacją zadail
zlecanych j ednostkom samorządu terytorialnego.

Pkt 10 b porządku obrad omówienie złoionvch wniosków
do proiektu budżetu powiatu łódzkiego wschodnieqo na 2007 r.
i stanowiska Zarzqdu na ich temat,

Pani Barbara Ignatowska przedstawiła wnioski zfoione do projekfu budzetu Powiatu
Łódzkiego Wschodniego'

Do 10'10.2006 r. wpłynęty 4 wnioski:
Wniosęk mieszkańców ul. Aksamitnej w Gminie Nowosolna * droga powiatowa nr
1186E. Wniosek doĘcrył wykonania nawierzchni drogi - brak jest wyceny
i jakiejkolwiek dokumentacji. W 2006 r. w ramach środków zapisanych w Dziale 600
wykonano utwardzenie destruktem tej drogi. Wniosek jako wykonanie nawierzchni
drogi nie został uwzględniony w projekcie budzetu na rok 20071'

Wniosek Komendy Powiatowej Policji doĘczący przekazarua środków w wysokości
150.000 il, W tym 30'000 z}. na środki transporLu i 120.000 zł na środki techniki
policyjnej. Wniosęk ten nie został uwzględniony w projekcie ze względu na
szczupłość środków, a ponadto rea|izacja takiego wniosku wiryałaby się
z podpisaniem sto sowne go porozumi ętia z Komendantem Woj ewódzkim Policj i ;

Wniosek Burmistrza Miasta Koluszki doĘczący budowy chodnika dla pieszych
w ciągu drogi powiatowej w miejscowości Borowa i opracowanie projektu
technicznego. Ten wniosek również nie zostat uwzględniony w projekcie _ byłoby to
kolejne bardzo duzę zadarlta do realizacji (droga o długości ok. 8 km), na które nie ma
przygotowanej zadnej dokumentacji;
Wniosek Sołectwa Gałków }l4ały Zachód Gmina Koluszki _ dotyczył umieszczenia
w projekcie budzetu budowy ściężki rowerowej wzdłvri ulicy Łódzkiej na odcinku
Gałków Mały _ Justynów oraz Sporządzenia stosownej dokumerrtacji technicznej.
W pierwotnym projekcie budzefu takie zadaria zostało umieszczone jako budowa
chodnika z zapisuląkwotą w wysokości 100.000 zł, W autopoprawce zadanie to nie
zostało ujęte.

PrzedstawionapTzez Panią Skarbnik informacja stanowi za\aczniknr 9 do protokołu.

t0



Pkt I0 c porzqdku obrad - Przed.stawienie ooinii Resionalnei Izbv
Obrachunkowei,

Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowska odczytała opinię Regionalnej lzby
obrachunkowej _ opinia wyrażona w Uchwale Nr V/28l07 Składu orzekającego Regionalnej
Izby obrachunkowej wŁodzi z dnia 31 stycznia 2007 r,jest opiniąpoąrrywną.

Uchwała NtYl28l07 Składu orzekającego Regionaln€j Ińy obrachunkowej w Łodzi z dńa
31 stycznia 2007 r. stanowi załącznik nr 10 do protokofu.

opinię Komisji Budzetu i Finansów odczytała Przewodnicząca Komisji _ Pani Agnieszka
Biała (opinia ta stanowi zalacznik nr 11 do niniejszego protokołu).

opinia Komisji Bezpieczeistwa, ochrony Środowiska i Gospodarki została odczytana ptzez
jej Przewodniczącego _ Pana Jerzego Kabata i stanowi ona załącznik nr 12 do niniejszego
protokołu.

opinię Komisji Polityki Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji _ Pan Jarosław
Suwalski * opinia stanowi zalacznik nr 13 do niniejszego protokotu.

Pan Konrad Kobus przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej, która stanowi załacznik nr 14 do
protokofu.

opinię Komisji Statutowo _ Regulaminowej przedstawił Przewodniczący Komisji Pan
Włodzimierz Bereziński _ opinia ta zalącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Starosta Powiafu Pan Piotr Busiakiewicz przedstawił opinię Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku w Powięcie Łódzkim Wschodnim _ opinia wylazona w uchwale podjętej pIZeZ
Komisję stanowi załacznik nr 16 do protokofu.

Pkt 10 e porzqdku obrad - Przedstawienie stanowiska Zarzqdu na
temat opinii R.esionalnei lzbv Obrachunkowei.

Skarbrrik Powiatu, Pani Bar.bara Ignatowska odczytała stanowisko Zarządu Powiatu
w sprawie opinii Regionalnej Izby obrachunkowej w Łodzi dotyczącej złozonego projektu
budżetu Powiatu Łódzkiego Wsclrodniego na 2007 rok i opinii Komisji BudŹetu i Finansów _
starrowisko to stanowi załaczniknr 17 do niniejszego protokołu.
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Pkt 10 f porzqdku obrad - dvskwia Radnvch.

Radny Pan Andrzej opala zgłosił wniosek, aby Zatząd, skoro zobowiązał się do
uwzględnienia propozycji zgłoszonych przez Komisje przy reaIizacji budzetu, nie ograniczał
się do proponowanych przez komisje kwot. Jednocześnie Pan opala poprosił, aby ptzy
zadartlu w Gałkówku postugiwaó się nazwą,,Budowa chodnika i ściezki rowerowej''.

Starosta Powiatu powiedział, ze w momencie pojawienia się wolnych środków w budzecie
rozpatrywane będą realne i potrzebnę na te cele kwoty' poniewaz zapisarn przykładowo
kwota w wysokości 50.000 ń na rea|izację inwestycji w Janówce jest kwotą znacztie za
małą"

Głos zabrał Radny Pan Jerzy Kabat, który powiedział, ze skoro poruSzony został. temat
inwestycji w Janówce, to ieby nie okazało się, ze powiat przeniesiony zostil. do gminy
Andrespol, poniewaz dwa potęzne zadatia inwestycyjne, jakie realizuje powiat dotyczą
gminy Andrespol. Dlatego Pan Kabat poprosił o wyczucie w planowaniu pozostĄch zadan,
bo inaczej okaże się że powiatjest dla jednej gminy.

odpowiadając na uwagę Pana Kabata, Pan Starosta powiedział, ze Powiat Łódzki Wschodni
to 6 gmin, nie jedna. Problem środków na ul. Tuszyńską w Andrespolu nie jest problemem
Ęch 4 milionów z}otych, ale 8'5 mln zł. Dlatego też, jak powiedział Pan Starosta, odbyło się
spotkanie z władzami gminy Andrespol i zwrócono wówczas uwagę na to, skąd wziąć
brakujące środki. Pan Starosta przekazał" wówczas swoje zdanie, iz bez środków
pochodzących z gminy Andrespol, w wysokości minimum 3 milionów złoĘch, nie widać
innej możliwości pozyskania tych środków. Jezeli będziemy mieli pewnośÓ, Że rrmowa na
realizację inwestycji na ul. Tuszyńskiej jest do podpisania' rozpoczynamy formalnie
poszukiwanie środków.

Nie zgłoszono dodatkowych p}'tan i uwag.

Pkt 10 g porządku obrad - głosowanie nad proiektem uchwałv Radv
Powiatu

Po zrealizowaniu w/w punktów przystąpiono do głosowania, w któr1tn,przy 19 głosach,,za'',
0 ,,przeciw'' i 0 ,,wstrzymuję się'' uchwała w sprawie uchwalenia budzefu Powiatu Łódzkiego
Wschodniego na 2007 rok zostata podjęta jednogłoŚnie.

Uchwata stanowi załacznik nr 18 do protokołu.

Głos zabrał Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz, który równiez podziękował Radnym za
przyjęcie budzetu na rok 2007.

W
Powiatu Łódzkiepo Wsckodniego na 2007 rok
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Skarbnik Powiatu Pani Barbara Ignatowska podziękowała Kierownikom, Dyrektorom
jednostek oraz Naczelnikom Wydziałów za pomoc w przygotowaniu projektu budżefu'

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 minut przerwy.

O godz. 15as wznowiono posiedzenie Rady Powiatu po przerwie.

Pkt 11 porządku obrad - Podiecie uchwah w sprawie anian budżetu
oowiatu łódzkiego wschodniego na rok 2007 w zwiqzku z reglizaciq

'atara z Unia Euroneiska -

W dalszej części posiedzenia Radni zapozna|i się z przedstawionym przez Panią Barbarę
Ignatowską _ Skarbnika Powiatu projektem uchwały w sprawie zmian budzefu powiatu
łódzkiego wschodniego na rok 2007 w związku z rea|izacją projek|u ,,Matura z Unią
Europej ską * edycj a III''.

Jak powiedziała Pani Skarbnik, przedmiotową uchwałą dokonuje się zwiększenia planu
dochodów i wydatków budzetu powiatu łódzkiego wschodniego w układzie klasyfikacji
budżetowej o kwotę 396.970,00 zŁ"

Projekt uchwały zostń przygotowany na podstawie podpisanej umowy pomiędzy
Regionalnym Centrum Polityki Społecznej w Łodzi a Powiatem Łódzkim Wschodnim.

Ponieważ Radni nie zgłosili pytan i uwag do przedstawionego projektu uchwały,
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Bud:Żetu i Finansów
o przedstawienie opinii Komisji na temat przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Biała poinformowała, że Komisja na Swym
po siedzeniu j edno gło śnie pozytywnie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego w/w uchwała pTzy 18 głosach ,,za,, , 0 głosach
,,przeci#'i 0 głosach,,wstrzymuję się'' zostałaprzez Radnych przyjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Pkt 12 porządku obrad - Podięcie uchwałv w sprawie wvboru
nieetatowv ch Czło nków Z arzqdu P owiatu Łó dzkieg o Ws ch o dnieg o.

Projekt uchwały przedstawił Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz.
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Jak powiedział Pan Starosta, powołanie dwóch nieetatowych Członk ów Zarządułvynika z potrzeby zwiększenia reprezentacji przedstawicieli g*i,, * składzie ZarządtlPowiatu Łódzkiego Wschodniego i jest wynikiem rea|izacjiUchwły Nr 2I/III/2006 podjętej
przez Radę PowiatuŁódzkiego Wschodniego w dniu 28 grudnia 2006 t.

|:::::l'czący Rady poprosił Starostę o przedstawienie kandydatów na członkó w Znządurowlatu.

Starosta przedstawił kandydaturę radnych Pana Jarosława Karlińskiego otaz PanaK]emensa
Deracha na nieetalolvych członków Zatządu.

obydwaj Radni wyrazili zgodę na kandydowanie na nieetatowych Członków ZatządaPowiatu Łódzkiego Wschodniego.

Głos zabrał Radny Pan Konrad Kobus, który powiedział, iz rozszerzenie składu Zaruądu okolejne 2 osoby nie powinno się odbyć
Dodał' ze nieetatowy Członek Zaruądu otrzymuje 1.490,30 zł miesięcznie z Ęrtufu pełnionej
lmkcji' w zwią,zku z czi lwr- Pan Kobus pówie"dział, Że moze zrzec się Przewodnictwa wKomisji Rewizyjnej narzecz jednego z panów.

ZgŁoszono kandydatów do komisj i skrutacyj nej :

- Radny Pan Bere'jnski zgłosił kandydaturę ń*u Zdzisłal,ta Woźnego oraz Parri AgnieszkiBiałej _ Pani Biała i Pan Wozny vtyrazili 
"goaę 

na pracę w Komisji,
- Radny Pan Andrzej opala zgłosił kandydaturę iarra An drzeja"Małeckiego _ Pan Małeckiwyrazlł zgodę na pracę w Komisji.

Komisja w w/w składzie zostałaprzez Radnych przyjęta przy 16 głosach ,,za.,, O głosach
,,przeciff' i 3 głosach,,wskzyrnuję się''.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę celem przygotowania kart do głosowania i zasadgłosowania.

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie i oddał głos Przewodniczącej KomisjiSkrutacyjnej Pani Agnieszce Białej.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła zasady głosowania nad wyborempozostĄch członków Zarządu Powiatu Łódzkiego wschodniego, a członkowie Komisjirozdali karty do głosowania'

Zasady głosowania 
.nad wyborem pozostaĘch członków Zarządu Powiatu Łódzkiego

W s clro dni e g o stanowi ą załacznik nr 20 do protokołu'
Następnie radni przystąpili do głosowania. razay radny, po w1r,vołaniu jego nazwiska,
wrzucat kartę do umy.

Przewodniczący Rady zarządziła 10 minutowąprzerwę celetn ustalenia wyników głosowania.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący oddał głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej.

Przewodnicząca Kornisji Skrutacyjnej odczytała protokół z przebiegu i wyników głosowania
na wyborem nieetatowych członkó w Zar ządu Powiatu Ł ódzkie go W-scho dłego.
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Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załączniknr 2l do protokofu.

W Wyniku przeltczetia głosów ustalono następujący wynik głosowarria w sprawie wyboru
nieetatowych Członkó w Znządu Powiatu Łódzkie go Wschodniego :

1' Klemens Derach _ 12 głosów ,,za,,, 6 głosów ,,przeci#', 1 głos ,,wstrzymuję się''
2. Jarosław Karlński - i2 głosów ,,za,,, 6 głosów ,,przeciff', 1 głos ,,wstrzymuję się''

Przęwodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie wyboru Członków Zarządl Powiatu
Łódzkiego Wschodniego.

Uchwała powyŻsza stanowi załaczniknr2? do protokofu.

Pkt 13 porządku obrad - Podiecie uchwałv w sprawie anianv
Uchwałv Nr 7/IU2006 Radv Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia
8 gradnia 2006 r. w sorawie powołania do składa osobowego
Komisii Statutowo - Regulaminowei Radv Powiatu Łódzkiego
Wschodniego dodatkowego Członka KomisiL

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Pan Włodzimlerz Bereziński. Jak
powiedział Pan Bereziński, konieczność podjęcia przedmiotowej uchwaĘ wynika w faktu, iz
Radny Pan Marek Jarzębski nie jest członkiem iadnej z Komisji Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego.
Zgodnie z UchwałąNr 54lVV2003 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 25 kwietnia
2003 r. w sprawie zmiany uchwały rr I0lIIl2002 z drua 19 listopada 2002r, w sprawie
ustalenia maksymalnej |iczby radnych w Komisjach Stałych Rady Powiatu Łódzkiego
Wschodniego maksyma|naliczbaRadnych w Komisjach Stałych Rady wynosi 6.

Poniewaz Radni nie zgłosili pytan i uwag do przedstawionego projektu uchwały'
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Statutowo - Regulaminowej
o przedstawienie opinii Komisji na temat przedstawionego projekfu uchwały.

Przewodniczący Komisji poinformował., Że Komisja na Swyrn posiedzeniu jednogłośnie
pozytyrmie zaopiniowała proj ekt przedstawionej uchwały.

Przystąpiorro do głosowania, w wyniku którego w/w uchwata przy 19 głosach ,,Za,,, 0 głosach
,,przeciw'' i 0 głosacli .,wstrzynruję się'' zostałaptzęZ Radrrych przyjęta jedrrogłośnie.

Uchwała stanowi załączniknr23 do protokołu.
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Pkt 14 porządku obrad - odoowiedzi na interpelacie i zapvtani,u

Wicestarosta Powiatu powiedział, ze jeśli chodzi o sprzedaz nieruchomości, w której mieści
się przychodnia w Gałkówku, konsultacje takie przeprowadzane będą.
Jeśli chodzi o ptzekazarrie przychodnia w Gałkówku i Koluszkach Gminie Koluszki, Pan
Jarzębski poinformowaŁ, że Zarząd dotychczas tematem tym się nie zajmował, nie wpłynęĘ
Żadnę oficjalne stanowiska w tej sprawie. Jeśli jednak gmina zdecydowałaby się na podjęcie
takich kroków, w ślad zatym powinny pójśó realizowane w Ęch budynkach zadarua_ chodzi
o Poradnię Psychologiczno _ Pedagogiczną.

odnosząc się do pytania dotyczącego obecnego statusu 
.Wicestarosty jako pracownika, Pan

Jarzębski powiedział, ie w SP Zozjest obecnie na urlopie bezpłatnym, natomiast działalność
gospodarcza została zlikwidowana W dniu 30 listopada f006 r. Zawieszone zostało również
w Izbie Lekarskiej prowadzenie prywatnej specjalisĘcznej praktyki lekarskiej. ]

odpowiadając na pytanie Pana Kabata doĘczące korrtaktów zagranicznych, Wicęstarosta
Powiatu odpowiedział., iŻ w Ii kadencji działania takie prowadzone nie były, poddane to
i ednak zostanie analizie.

odpowiadając na pytania zadanę w punkcie 5, Starosta Powiatu Pan Piotr Busiakiewicz
powiedział, że jest zatrudniony w Urzędzie Miasta Zgierua * od 1 grudnia 2006 r. Pan
Busiakiewi cz przebywa na urlopie bezpłatnym.
Pan Starosta zapytał Radnego Pana opalę , gdzie obecnie pracuje.

Radny Pan Andrzej opaia odpowiedziaŁ, ie w tej chwili nie jest nigdzie zatrudniony.
Jeśli chodzi o przychodnię w Gałkówku rlje zapadŁa nigdzie, zaś kwestia jej sprzedazy została
poruszona kilka dni temu na spotkaniu sołeckim. Dlatego tez Pan opala poprosił o podjęcie
konsultacji społecznych w tym zakresie.

odpowiadając na w/w, Pan Starosta powiedział., ie Zarząd. umieszczając w projekcie budzetu
w dochodach środki ze sprzedazy nieruchomości podjął konliretną decyzję. Problemem jest
to, Że środki umieszczone w budzecie stanowią jedynie połowę akrualnej wyceny. Stąd tez
obecny Znząd podtrzymał zat.iar sprzedaży w autopoprawce, proponując jednocześnie
nviększenie warto ści spr zedaży nieruchomo ści.

Radny Pan Andrzej opala powiedział, ze wstawienie do projektu budzetu dochodów ze
sprzedaĄ nie oznacza, ze decyzja została ostatecznie podjęta, gdyz dochody te w kazdej
chwili podczas rea|izacji budzetu w ciągu roku mozna z budzetu zdjąć,
Ponadto' Radny Pan opala zapytał., w jaki sposób Zarząó poradzi sobie z ul. Tuszyńską o
której mówiono, ze pieniądze są na ten cel zbyt rnałe. Czy będą dokon1.wane zmiany i
przesunięcia w budzecie? Czy jeżeli okaze się, ze gmina Andrespol nie dołoży pieniędzy,
Zarząd nie wycofa się z realizacji inwestycji?

Wicestarosta Powiatu odpowiedzlał, ie ul. Tuszyńska jest wspólnym problemem i jej
dokończęnie jest prior1Ąetem. Stan na dzień dzisiejszy jest taki, ze dokładane są wszelkie
stararria, aby inwestycja ta została zakoiczona. Dlatego tez nie są rozpoczynane inne
irrwestycj e, póki r ozpoczęte nie zostaną zakończone'
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Pkt 15 porządku obrad - Wolne wnioski i sprawv róźne

W ramach punktu dotyczącego spraw rożnych i wolnych wniosków poruszono następujące
kwestie:

Radny Pan Jerzy Kabat zgłosił wniosek, aby temat współpracy zagraricznej, z Unią
Ewopejskąwprowadzió jako jeden z odrębnych tematów na jednąz sesji;
głos zabrał Pan Kaczmarek - Radny Gminy Andrespol_ mieszkaniec Janówki. Powiedział
on' ze dowiedział się, ze inwesĘcję na drogę w Janówce powiat przeznacz1t. jedynie
50.000 zł., dlatego prryjechał" na tą sesję. Gmina Andrespol do inwesĘcji
przeprowadzanych na drogach powiatowych przekazywała znacz}7e kwoty _ zostały one
przez Radnego przedstawione. Na 2007 rok na prace na drodze w Janówce Gmina
zapisała 150.000 rJ, zaś na nakładkę na ul. Brzezińskiej _ 100.000 zt. Ze strony powiatu
oferowane jest 50.000 zł. Radny zgłosił wniosek, aby powiat na tą inwestycjęprzeznaczył.
środki wprzynajmniej takiej samej wysokości jak gmina.
Radny Pan Jerry Kabat powiedział., że ma świadomość, co oznaczają potrzeby
mieszkanców a co oznaczająmozliwości gminy' Dlatego tez, jego przedmówcazabierając
głos nie brał pod uwagę mozliwości powiatu w tym zakręsię. Jeśli chodzi o inwesĘcje
tegoroczne' moze okazaÓ się, ze na prowadzone w roku biezącym inwesĘcje powiat
ptzeznaczy około 6 mln. zł. Na inwestycje prowadzone tylko na terenie gminy Andrespol.
Głos zabrał Radny Pan Paweł Babski, który powiedziat", ze w Starostwie funkcjonuje
Referat ds. Funduszy Unrjnych i Promocji Powiafu. Nalezałoby zapoznaÓ się z zasadami
funkcjonowania tego Ręferatu na jednej z sesji. Dlatego tez Pan Babski zapytał', ile osób
w tym ręferacie jest zatrudnionych, jakie jest tych osób uposazenie, czy moźzna zapoznac
się ze sprawozdaniem tego ręferatu?
Wicestarosta Powiatu poprosił o zg}aszałie ptzez Radnych projeklów, które miałyby na
celu wykorzystanie środków unijnych. Jednocześnie pan Jarzębski poprosił, aby były to
wnioski' które miałyby realne szanse na dofinansowanie z funduszy unijnych.
Przewodniczący Rady przedstawił informację nt. Spartakiady Władz Samorządowych
Województwa Łódzkiego. Regulamin i harmonogram Spańakiady znajduje się w Biurze
Rady _ Przewodniczący poprosił, aby Radni, |<torzy chcą brać udział. w poszczególnych
konkurencjach zapisyl,vali się do wzięcia w niej udziału zapis1r;vali się w Biurze Rady.
Skarbnik Powiatu, Pani Barbara Ignatowska przedstawiła informację na temat wysokości
diet pobieranyclr przez poszczególnych radnych _ przedstawiona została obowiąpująca w
tym zakresie uchwała Rady Powiatu.
Radny Pan Konrad Kobus odpowiadając na wystąpienie Radnego Rady Gminy
Andrespol, powiedział, ze gmina Tuszyn drogi powiatowe dofinansowała w kwocie ponad
8 mlrr zł, gmina Rzgów dołozyła prawie 4 mln zt, tak więc Gmina Andrespol nie jest
jedyną która dokłada.
Radny Pan Jerzy Kabat powiedział, ze diety pobierane ptzez Radnych naleiałoby poddać
analizie i modyfikacji, poniewaz rrp. nieetatowi Członkowie Zarządu obecnośó na sesji
powinni traktować jako obowiąąek. Być moze nalezałoby podrrieść wysokość diet z ty.tułu
bycia Człorrkiem Zarządu, w zamian nie wypłacać diet za tdział. w sesji' Podobnie w
przypadku diet pobieranych przez Prezydium Rady.
Na koniec głos zabrat Starosta Powiatu, który przedstawił zestawienie dotyczące
przyznartia ptzęz budzet pństwa części wyrównawczej i równoważącej subwencji
gminom z terenu powiatu łódzkiego wschodniego.
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Pkt 16 porząd,ku obrad - Zamlcniecie obrad Y Sesii Radv Powiatu
Ł ó dzkieg o Ws ck o dnieg o.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim zaprzybycie i zamknął obrady V Sesji Rady
Powiafu Łódzkiego Wschodniego.

Na tym protokół zakończono.

niczący Rady
iego Wschodniego

Surowiec

Protokołowała:

Ewa Czyżewska
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